

Lokalforum Regstrup

Bestyrelsesmøde den 18. april 2023 kl. 19-21.

Sted: Nr. Jernløse Skole

Deltagere: Jesper Christensen, Chis Frøslev, Mathias Steen Kildegaard, Rikke Farsøht Korndal, Ukë Krasniqi (via Teams), Peter Nilsson, Ea Riccio, Kim Bille Olsen, Anni Olsen (ref.) deltog i mødet fra midt i pkt. 4b. Indtil da tog Rikke noter.

Referat:

1. **Godkendelse af referat af sidste møde, den 21. marts 2023:** Fristen for indsigelser var onsdag den 5. april. Der indkom ingen kommentarer, så referatet var godkendt pr. denne dato.
2. **Valg af dirigent:** Peter blev valgt.
3. **Input/opfølgning fra vores Fællesskaber:** Intet til dette møde. (Rikke, er det korrekt?)
4. **Status på igangværende sager med (mulig) relevans for Lokalforum (fast punkt med variabelt indhold):**
 - a. **Høring Mobilitetsplan til 24. marts 2023 (Rikke/Ukë).** (Rikke, vil du opdatere?)
 - b. **Dialog om Kommuneplan 2024.** Rikke udarbejder forslag til, hvad vi ønsker at sige om erhvervsområdet ved dialogmødet. Anni fortsætter dialogen om samme lokalt i Sdr. Jernløse. Vi er enige om at understøtte alle kendte boligudviklingsprojekter. Chris bad om, at der kunne være printede kort til rådighed næste gang, vi skal drøfte emnet.
 - c. **Fremtidige opvarmningsformer.** Chris havde sendt henvendelse til alle grundejerforeninger. (Chris, du må gerne udbygge)
 - d. **Solcelleparker ved Regstrup/Søstrup Elle.** Afventer beslutning i Økonomiudvalget 17. maj, men forbliver på dagsordenen indtil da.
 - e. **Kulturpolitik, opfølgning på møde den 27. marts:** Ea og Anni deltog. Resultatet af workshoppen er lagt på www.deltag.holbæk.dk. Kim understregede igen, hvor vigtigt det er at være aktiv på denne platform. Anni forsøger at få overblik over det foreløbige input, og vi besluttede at følge det videre forløb for at sikre, at vores interesser bliver tilgodeset.
 - f. **Henvendelse fra Andreas Willer Jørgensen om forberedelse af kommende trafikikkerhedsplan og specifikt om Gl. Skovvej:** Andreas var blevet inviteret til dette møde, men havde ikke mulighed for at deltage. Rikke kontakter ham for at få forslag til mødedatoer.
 - g. **Andet – f.eks. nyt fra foreninger, igangværende arbejdsgrupper etc.?**
 - Mathias nævnte, at der er et problem med vand, som samler sig på kørebanen og i rabatten på det vestlige hjørne af Ringvej Syd/Gl. Skovvej. Mathias havde forsøgt "Giv et Praj" på kommunens hjemmeside, men blev afvist. Problemet er, at det allerede er meldt ind, men at der ikke bliver gjort noget ved det. Peter oplyste, at problemet skyldes et ødelagt dræn, som kommunen ikke har tænkt sig at reparere, før Ringvejen bliver forlænget.
 - Der var afholdt Plantedag i Silver Park, og det havde været en stor succes for alle involverede.
 - Det nye udendørs fitnesscenter ved Hallen var blevet indviet.
 - Loppemarked var afholdt i Hallen, men desværre med alt for få kunder.
5. **Lokalforumsmøde den 25. april 2023 – de sidste forberedelser:** Ea og Jesper deltager ikke. Anni kommer formentlig 15-20 min. for sent. Alle andre møder kl. 18:30 for at sætte stole frem og afprøve udstyr. Mathias medbringer PC og beamer.
6. **Status på infoskærm, hjemmeside og facebook (fast punkt):** Der arbejdes stadig på skærmen i Hallen. Vores skærm i Brugsen virker, og det fungerer fint med opslag. Kommunens ejerskab og

dermed indflydelse er neddroset, så vi enedes om ikke at være voldsomt restriktive mht. annoncering for lokale aktører. Vi ønsker dog ikke decideret kommerciel reklame på skærmen. Alle skal medvirke til at få mange flere medlemmer i Lokalforums facebookgruppe.

7. Status fra Kassereren (fast punkt, men uden for referat).

8. Behandling af evt. ansøgninger om tilskud fra Lokalforum (fast punkt): Ingen ansøgninger.

9. Fremtidige aktiviteter, herunder åbne lokalforums møder (fast punkt):

- a. Lokalforums møde tirsdag den 25. april 2023.
- b. Dialogmøde med Plan & Erhverv om Kommuneplan 2024 onsdag den 17. maj 2023 kl. 15-16:30.
- c. Bestyrelsesmøde tirsdag den 20. juni 2023.
- d. Bestyrelsesmøde tirsdag den 29. august 2023.
- e. Bestyrelsesmøde tirsdag den 26. september 2023.
- f. Generalforsamling med Lokalforums møde tirsdag den 10. oktober 2023.

10. Næste møde (fast punkt): Tirsdag den 30. maj kl. 19-21 på Nr. Jernløse skole.

11. Evt. (fast punkt):

- a. Anni orienterede om, at der lige nu er høring om vandløbsrestaurering i Regstrup Å fra Regstrup By til udløb fra rensningsanlægget.